
 
PÄRNUMAA SPORDILIIDU ÜLDKOGU PROTOKOLL 2023 
Osalenud liikmesklubid:  

1. A2K Spordiklubi 
2. Tori Spordiklubi 
3. RJK Leola 
4. KFK Tiim Go Fit 
5. SK Vabariigi Võllimees  
6. Suusaklubi "Jõulu" 
7. THK Ratsakool ja ratsaspordiklubi 
8. Pärnu Vibuklubi Meelis 
9. LTK Vint-90 
10. Striidikool 
11. Eesti Kalisteenika ja Tänavaspordi Liit 
12. Pärnu Kesklinna Tennisekool 
13. Spordiklubi Tigris 
14. Võrkpalliklubi Tervis 
15. Erki Sport MTÜ 
16. Spordiklubi Raudmees  
17. MTÜ Spordiklubi Saarde  
18. Karateklubi Zen 
19. Tõstamaa Spordiklubi  
20. Pärnumaa Koolisport 
21. Castor Squash 
22. Pärnu-Jaagupi Lauatenniseklubi 
23. MTÜ Maadlusklubi Leo 
24. Halinga Rahvaspordi selts MTÜ 
25. HK Pärnu Piraadid MTÜ  
26. SHK Pärnu Bullet 
27. Pärnu Ujumisklubi Uca 
28. MTÜ Pärnu Motoclub 
29. Discgolfiklubi Hole-in-One 
30. Orienteerumisklubi West 
31. Spordiklubi Ringi 
32. HC Pärnu Hokiklubi 
33. DG Academy 
34. Kilingi-Nõmme VK Githa 
35. SK Vaablane  
36. Pärnumaa Maleklubi 
37. Häädemeeste Surfiklubi 
38. Pärnu Sõudeklubi MTÜ 
39. Vändra maadlusklubi Suure Karu Pojad 
40. Pärnu klubi Tervisesport 
41. Vertical Fitness 
42. Häädemeeste Amburite Klubi 
43. Surju valla SK 
44. Vändra TSK 

 
Osalenud Juhatuse liikmed: Kaupo Koplus, Maarja Tammai, Eido Tasalain, Andra Sõmer, 
Janar Sõber 
Puudunud juhatuse liikmed: Ülo Liblik, Kaie Toobal, Tarmo Vanamõisa 



 
Osalenud töötajad: Kaisa Kirikal, Taire Ojala, Ene Saagpakk 
Kutsutud külalised: Kultuuriministeeriumi spordinõunik Norman Põder 
Koosoleku kestvus: 18:00-19:30 
Koosoleku toimumise kuupäev ja koht: 18.mai, 2023, Estonia Resort Hotel & Spa 
konverentsikeskus 
 
Päevakord: 

1. Pärnumaa Spordiliidu 2022. aasta majandusaasta aruande kinnitamine; 
2. Pärnumaa Spordiliidu 2022. aasta revisjonikomisjoni aruande kinnitamine; 
3. Pärnumaa Spordiliidu uue juhatuse liikme valimine; 
4. Koolinoorte liikumisharrastus ja koostöö spordiklubidega - Taire Ojala (Pärnumaa 

Spordiliidu koolinoorte LH peaspetsialist); 
5. Riigi ja spordiklubide koostöö liikumisaktiivsuse edendamisel - Norman Põder 

(Kultuuriministeeriumi spordinõunik). 

77 liikmest on kohal koosoleku alguseks 44 liiget ning otsuste kinnitamiseks on vajalik 
vähemalt 22 häält (põhikiri p.4.10).  Juhatuse esimees Maarja Tammai tervitab juhatust, 
liikmeid ja nende esindajaid, ning tänab, et leiti aeg meie üldkogul viibimiseks. Seejärel 
teavitab protseduuridest ja teeb ettepaneku valida koosolekut protokollima Kaisa Kirikali. 
Kaisa Kirikal annab selleks nõusoleku. Seejärel küsib Maarja Tammai ettepanekuid 
päevakorrakavandi kohta. Ettepanekuid pole ja jääb kinnitatud päevakord. Häälte lugejateks 
on Taire Ojala ja Eido Tasalain. Mõlemad on nõus.  
 
Väljavõte seadusest:  
Üldkoosolek protokollitakse. Protokolli kantakse üldkoosoleku toimumise aeg ja koht, 
üldkoosoleku päevakord, hääletustulemused ja vastuvõetud otsused ning muud 
üldkoosolekul tähtsust omavad asjaolud. Protokolli kantakse ka üldkoosoleku otsuse suhtes 
eriarvamusele jäänud liikme nõudel tema eriarvamuse sisu. Protokollile kirjutavad alla 
üldkoosoleku juhataja ja protokollija. Eriarvamusele kirjutab alla selle esitanud isik. 
Protokolli lahutamatuks lisaks on üldkoosolekust osavõtnute nimekiri koos igaühe allkirjaga 
ning üldkoosolekule esitatud kirjalikud ettepanekud ja avaldused. Pärast 14 päeva 
möödumist üldkoosoleku lõppemisest peab protokoll olema liikmetele kättesaadav. Liikmel 
on õigus saada üldkoosoleku protokolli või selle osa ärakirja. 

1. Päevakorrapunkt nr 1 - Pärnumaa Spordiliidu 2022. aasta majandusaasta aruande 
kinnitamine; 

Maarja Tammai teeb ülevaate 2022. aasta majandusaasta aruande osas. Majandusaasta 
aruande kohta küsimusi koosolekul osalejatel ei ole ja küsimusi ei esitatud ka eelnevalt e-
maili teel.  

Hääletustulemus: 39 poolt häält. Vastu olevaid ei ole. Erapooletuid ei ole.  
Otsus: Majandusaasta aruanne on kinnitatud.  
 

2. Päevakorrapunkt nr 2 - Pärnumaa Spordiliidu 2022. aasta revisjoni komisjoni 
aruande kinnitamine 

 
Maarja Tammai teeb ülevaate revisjonikomisjoni (Valli Roosma ja Õie Killing) aruandest, mis 
leidis, et spordiliidu vahendite kasutamine on olnud sihipärane ja majandusaasta aruanne 



 
on korrektne. Revisjoni komisjoni aruandes on aga näpuviga, kaks arvu on omavahel sassi 
aetud. Üldkogu on nõus, et hääletame parandatud revisjoni komisjoni aruannet (sellel 
hetkel liitusid veel 5 liikmesklubi esindajat) 
 
Hääletustulemus: 44 poolt. Vastu olevaid ei ole. Erapooletuid ei ole. 
Otsus: Revisjoni komisjoni aruanne on kinnitatud.  
 

3. Päevakorrapunkt nr 3 - Pärnumaa Spordiliidu uue juhatuse liikme valimine 
 
Maarja Tammai: “01. juuni, 2022, toimus muudatus koolispordi valdkonnas. Kui eelnevalt nii 
linna, kui maakonna koolisport oli Pärnu Spordikooli struktuuris, siis eelmise aasta maikuu 
lõpuga arvati linnavalitsuse ettepanekul koolispordi osakond spordikooli alt välja. Arutelude 
käigus nii koolispordi kui ka selle rahastajatega  - omavalitsuste liit ja linn, jõuti otsusele, et 
koolisport liigub Pärnumaa Spordiliidu alla, Enega sõlmitakse tööleping ja kuna linna ja ka 
spordiliidu eesmärk on liikumisharrastus, siis antud muudatusega võtab Pärnumaa Spordiliit  
ka enda ülesandeks koolinoorte liikumisharrastuse edendamise, millest räägib meile hiljem 
täpsemalt Taire. Omavalitsuse liidu ettepanek antud muudatuse osas ja nende rahalise 
toetuse jätkamisel oli, et spordiliidu juhatusse kuulub inimene, kes on kehalise kasvatuse 
õpetaja. Sellega seonduvalt tegi praegune juhatus ettepaneku ja esitas oma kandidaadiks 
kehalise kasvatuse õpetaja, treeneri, spordiliidu klubi ja linna volikogu liikme Jaana Junsoni. 
Jaanale anname ka kohe sõna enda tutvustamiseks. MTÜ Pärnumaa Koolisport on esitanud 
oma kandidaadi, kelleks on Toomas Rõhu, kes samuti saab sõna enda tutvustamiseks”. 
Maarja Tammai annab võimaluse mõlemale juhatuse liikme kandidaadile tutvustada ennast 
ja enda nägemust.  
 
Jaana Junson teeb ülevaate endast. On töötanud õpetajana 30 aastat, millest Pärnu 
Sütevaka Humanitaargümnaasiumis 25 aastat, gümnaasiumi õpetaja tüdrukutel. Lisaks 
töötab Tervise Paradiisis rühmatreeninguid andes ja personaaltreenerina, kuulub TIIM go Fit 
juhatusse, kes võistleb kulturismi sportlastega Eestis ja välismaal. Lisaks on ka Pärnu 
linnavolikogu liige vähemalt 10 aastat juba. „Iseenesest koolisport on muutumise rütmis, 
kehalise kasvatuse asemel tuleb liikumisõpetus ja selles valguses tuleks vaadata asju üle ja 
mõned tegevused on juba aegunud ning ma toetan spordiliidu uusi algatusi, kus 
tutvustatakse erinevaid võimalusi lastele. Igale õpilasele tuleks leiada spordiala, millega saab 
end vormis hoida“, ütleb Jaana. 
Janar: Mis haridus Sul on?  
Jaana: Olen lõpetanud Tartu Ülikooli kehakultuuri teaduskonna, spordieriala kergejõustik. 
Hiljem lõpetanud ka WAF Eesti personaaltreeneri koolituse. Olen 6 taseme treener.  
 
Toomas Rõhu teeb ülevaate endast. Lõpetanud pedagoogilise instituudi ja töötanud 
eelnevalt Tõstamaa koolis kehalise kasvatuse õpetajana, on Tõstamaa osavalla juht, Eesti 
koolispordi liidu juhatuse esimees olnud ja ka Pärnumaa Spordiliidu juhatuse esimees olnud. 
Tõstamaa Spordiklubiga teeb spordiüritusi nii noortele, kui vanadele ja viib läbi ka võrkpalli 
treeninguid. Alade tutvustamisest üksi ei piisa, vaja ka tõsisemalt teha. Pärnumaa 
Spordiliidu asi on näidanud, et peab olema tihe koostöö KOVis tegutsevate õpetajatega.  
 
Taire Ojala ja Eido Tasalain korjavad kokku sedelid ja hakkavad hääli lugema.  
 
Maarja Tammai: “Pärnumaa Spordiliidu uus ja ühtlasi 9-s juhatuse liige on Jaana Junson, kes 
valiti üldkogu poolt koolispordi esindajaks. Koolisport on alates septembrist, 2022, 
Pärnumaa Spordiliidu all kahe tugeva suunaga: koolispordivõistlused, mida koordineerib ja 



 
organiseerib Ene Saagpakk ja koolinoorte liikumisharrastus, mille eestvedaja on detsembris, 
2022, alustanud uus töötaja Taire Ojala. Viimane on spordiliidul uus tegevusvaldkond ja 
üldkogul teeb Taire oma esmaettekande poole aasta tegevustest ning eesmärkidest 
edaspidiseks. Spordiliit peab oluliseks nii koolispordivõistlusi kui ka edendada koolinoorte 
liikumisharrastust. Üheskoos oma liikmesklubide, koolide, omavalitsuste, riigi jt 
sidusgruppidega loodame anda oma panuse, et oleme tervemad, liikuvamad ja armastame 
sporti.” 
 
Häältetulemus: 28 häält Jaana Junson, 15 häält Toomas Rõhu, 1 sedel mitte kõlblik.  
OTSUS: Uueks juhatuse liikmeks kinnitatud Jaana Junson.  
 

4. Päevakorrapunkt nr 4 – Koolinoorte liikumisharrastus ja koostöö spordiklubidega - 
Taire Ojala (Pärnumaa Spordiliidu koolinoorte LH peaspetsialist) 
 

Taire Ojala tutvustab ennast - õpib tervisejuhi erialal. Enne töötas Põhja-Pärnumaal. Alates 
detsembrist Pärnumaa Spordiliidu meeskonnas. Taire teeb ülevaate laste liikumisest ja 
uuringute näitamisest – vähem, kui pooled Eesti lapsed ja noored liiguvad piisavalt ehk 60 
minutit tempokat liikumist päevas. Treeningud ja kehalise kasvatuse tund ei taga piisavat 
aktiivsust. Tegevused algasid september 2022. Uus ametikoht - detsember 2022. Fookuses 
koolinoorte liikumisharrastuse edendamine. Oktoobris, 2022, lõime Koolinoorte LH 
komisjoni (6 õpetajat). Peamine koostöö: koolid, spordiklubid, Tartu Ülikooli liikumislabor ja 
LKK, KOV-id, Pärnumaa Arenduskeskus, Liikumisharrastuse Kompetentsikeskus jne.  
Põhilised tegevused: teemanädalad- ja päevad, koolikülastused, kampaaniad, 
seminarid/koolitused koolidele jms. Teeb ülevaate oma perioodist Spordiliidus ja tutvustab 
tegevusi (võitluskunstide, jäähoki, suusatamise, rühmatreeningute, õuespordi 
teemanädalad; liikumiskampaania; seminar; esinemised).  
 
Koolide tagasiside:  

• Muljed on positiivsed. Õpilased, kes enne kunagi ei olnud suusatanud, soovivad 
sellega edaspidi tegeleda. Ettevõtmine väärib kindlasti jätkamist!  

• Ma olen ülimalt rahul, et osalesime suusatamise teemanädalal. Paljud lapsed polnud 
kordagi suusatanud ja rõõm oli näha, kuidas nad seda nautisid. Laste emotsioonid 
olid laes ning paljud neist lubasid juba nädalavahetusel koos peredega Jõulumäe 
Tervisespordikeskusesse suusatama minna.  Korralduslikule poolele jagub ainult 
kiidusõnu - hästi organiseeritud laenutus ja soe vastuvõtt. Treenerite töö oli 
suurepärane, suusatama saadi ka kõige arglikum laps ja edasijõudnutele jagati 
soovitusi ja õpetust. Tänan toreda võimaluse eest!  

• Kuigi meie suusatamise päeval sadas vihma ja rada oli libe, oli tegemist ühe väga 
toreda treeningtunniga Jõulumäel. Õpilased said kogenud treenerite käe all õppida 
suusatamise algtõdesid. Kuigi paljudel olid suusad esimest korda all, olid õpilased 
visad õppijad. Suusatamise teemanädala puhul on tegemist tänuväärse 
ettevõtmisega, millega jäid väga rahule nii õpilased kui õpetajad.  

• Õpilased jäid suusapäevaga väga rahule. Treener oli rahulik ja igati positiivselt 
meelestatud.Viis läbi erinevaid harjutusi ja jagas näpunäiteid rajal, et õpilased ennast 
rajal veel kindlamalt tunneksid. Kuna lapsi oli rajal korraga üsna palju, siis oli näha, et 
Taire abi ja tugi rajal oli samuti treenerile suureks abiks. Korralduse poole pealt oli 
kõik arusaadav ja tabelist ilusti ajad näha, millal tulla saab jne. Tuleksime kindlasti 
järgmine kord uuesti! Suur aitäh korraldajatele!. Hea lisandväärtus, mida Spordiliit 
pakub. Tutvustab tehtud teemanädalaid. Kes õpetajatest oluliseks peab, tuleb 



 
lastega kohale. Suusatamine – palju lapsi, kellel pole suuski all olnud. Teeb ülevaate 
liikumisnädalast „Koolipere liikuma!“. Esinemised koolides – väärt info saada laste 
käest infot.  
 

Tulekul: HEV koolinoorte liikumispäev; Veespordipäev – sõudmine; Rannaspordipäev ; 
Võitluskunstide teemanädal; Pallimängude teemanädal; Kergejõustiku teemanädal ; 
Rühmatreeningute nädal gümnaasiumitele. Info kodulehel kalenderplaanis. 
 
Taire küsib ettepanekuid, kuidas spordiklubidega rohkem koostööd teha?  
Erik – Kas sa paned enda ettekande meile ka meilile? 
Taire – Jah.  
Enn - Kas kaugemad koolid ka käivad teie üritustel? 
Taire – Ikka käiakse, aga vähem, kui linnast. Me tahaks rohkem jõuda, aga on ka rahastuse 
teema, kus Pärnu linnavalitsus hetkel toetab, kuid POL mitte.  
Aarne – Kas on infot, millised alad meeldisid lastele kõige rohkem?  
Taire – Seda täpselt ei tea, kuna me oleme iga teemanädala järel teinud eraldi tagasiside 
küsitluse, kuid see on hea mõte ja planeerime üldist küsitlust õppeaasta lõppu.  
Janar – Kas vanus on teemanädalatel ka oluline? 
Taire – Jah, pigem alates 4.klass, kuna selles vanuses on suur probleem trennist välja 
kukkumisel. Suhtleme ka kaasatud spordiklubidega, mis nemad arvavad, mis vanusegrupp 
oleks hea. 
Maarja – Mul on lihtsalt üks mõttesähvatus. Minu arust oleks hästi oluline nendele noortele, 
põhikooli tasand, jõusaali treeningu tutvustus. Massiline käimine on jõusaalides, aga nad ei 
tea, mis nad seal teevad. Neil puudub jõusaali kultuur, nad täpselt ei tea, milleks see oluline 
on, kuidas tehnika peaks olema. Peaks neile suunama ja neid aitama saada teadmisi juurde. 
24/7 gymis, seal pole kedagi, kes korda peab ja need noored seal teevad omapäid ja ei tea, 
mis nad teevad. Kust see kõik tuleb, eks ikka TikTok, massiliselt täis näiteid, mida jõusaalis 
teha saaks. Lapse üle hea meel, et laps läheb pigem jõusaalis, kui hulgub tänavail, kuid 
samas, ta ei tea, mis ta teeb seal ja vigastuse ning endale haiget tegemise oht on suur. 
Janar – Ma ei kujutagi täpselt ette, kuidas see jõusaali asi käib, kas ka 10-aastane laps saab 
osta kaardi ja minna? 
Maarja – Kui vanem on ostnud kaardi ja äppi laadinud, siis jah.  
Taire – Meil oligi plaanis gümnaasiumi rühmatreeningute nädala raames teha ka jõusaali 
teeanädal, kuid kahjuks enamiku koolide juures ei ole jõusaali ja, et viia lapsi 
erajõusaalidesse, meil ei olnud selleks kahjuks vahendeid. Aga me kindlasti mõtleme selle 
üle veel, mis on lahendused, ja kuidas saame jõusaali treeningud sisse tuua.  
 

5. Päevakorrapunkt nr 5 – Riigi ja spordiklubide koostöö liikumisaktiivsuse 
edendamisel - Norman Põder (Kultuuriministeeriumi spordinõunik) 

 
Norman Põder tutvustab ennast ja oma vastutusalasid Kultuuriministeeriumis (ruumiloome, 
liikumisharrastus). Teeb ülevaate oma osakonnast – rahalised vahendid 43 miljonit 
tippsport, 17 miljonit liikumisharrastus. Laiem pilt, kus me oma riigiga paikneme, miks on 
vaja olla aktiivsed? Eesti asukoht Euroopa pingereas tervena elatud eluaastate osas all 
(2019.aasta statistika). Norman toob näite vanavanemate teemal – üldiselt juba haiged, 
tema pigem tahaks kaasa joosta või vähemalt kõndida tulevikus oma lastelastega. See peaks 
olema eesmärk. Teeb ülevaate Soome uuringu kohta, kui palju liigne istuv eluviis riigile 
maksma läheb - 4,7 miljardit aastas. Põhikulu - inimesed on haiged, ei käi tööl, ja ei maksa 
makse. Miks on oluline olla kehaliselt aktiivne? Tervena elatud aastad, elustiilihaigused, 
sotsiaal- ja tervisehoiu valdkonna kõrged kulud, siseturvalisus ehk turvaline elukeskkond, 



 
riigi kaitsevõime, majanduse üldine areng tervete töötajate näol. Teeb ülevaate Eesti spordi 
põhinäitajatest ja muutusest eelmise aastaga. Tartu linna näitel alates 14-aastaste trennist 
loobumise kõrge arv. Üle-Eestiline suur probleem selles vanuses trennist ärakukkumiste arv. 
Mida ette võtta? Kultuuriministeeriumi poolt algatatud viimase aja olulisemad arengud: 
Liikumisaktiivsuse edendamise ühine tegevuskava kolme ministeeriumi vahel (HTM, SOM, 
KUM) ja liikumisharrastuse kompetentsikeskuse loomine. Liikumisharrastuse edendamiseks 
on regionaalne võrgustik vajalik. MSL-id riigi peamine partner liikumisharrastuse 
edendamisel. MSL kui maakondlik liikumise- ja spordi kompetentsikeskus - Nii maakonna 
sisesed kui riiklikud prioriteedid. Ülesanded, mille koordineerimine on mõistlik maakonna 
piires: 

• Liikuma Kutsuv Kool 
• Sport Koolis 
• Koolisport 
• Regulaarsed liikumisharrastuse tegevused 
• Koostööseminarid 
• Koolitused (treenerid, õpetajad, lapsevanemad jm) 
• Terviseprofiil 

 
Peamine eesmärk, et oleks üks katus, kes seda valdkonda majandab, nagu on tippspordis 
EOK. Lõpetada dubleerimine, panna ühiselt koos tööle. Spordiklubide panus võiks olla: 
Kuidas vähendada väljalangemist? Harrastajate grupid -> fookus võistlustest eemale; 
Liikumisharrastuse treener klubi juurde; Multisporditreeningud. Treeningud kogu perele - 
Täiskasvanute grupid; Lapsed ja vanemad koos. Riik peab olema toeks - Soodustama 
multisporditreeninguid ja treeninguid harrastajatele, peredele. Spordiseaduse muudatus – 
tulumaksuvabastus ka klubides treenivatele. Mis saab edasi: Uute ministrite kohtumised; 
Regulaarsed kohtumised KuM-SoM-HTM; Kord aastas kava ülevaatamine + uuendamine; 
Seminarid; Meeskondade komplekteerimine; Ressursside planeerimine; Uued tutvused = 
uued ideed; Järgmiste ministeeriumide kaasamine. 
 
Maarja – Pärnu Spordikooli näitel ÜKE grupid. Eraspordiklubi ongi tavaliselt ühe spordiala 
põhine. Spordikoolil paremad võimalused.  
Enn – 4 kategooria treener peaks olema ka riigi poolt toetatud, millal see muudatus ära 
tehakse? Kõik ministrid on seda lubanud, samuti Hanno Pevkur Pärnus ümarlaual.  
Norman – Meie seisame selle eest (Kultuuriministeerium), aga kärbitakse palju ja 9 miljonit 
ei ole väike summa. Pigem tõstetakse 5.taseme toetust, kuid kui lõpuks saame kogu poti, siis 
meie seisame selle eest.  
Janar – Mida täpsemalt toob tulumaksuvabastus?  
Norman – Spordiseaduse muudatus tuleb. Tulumaksuvabastus tuleb lähiajal ka 
spordiklubides treenivatele.  
Maarja – Praegu palju sularahas arveldamist. Ehk kaob ära see ja läheb rohkem ametlikuks.  
Norman - Paljud on ainult sellepärast teinud huvikooli kõrvale.  
Janar – Kas need slaidid saadetakse? 
Kaisa – Jah, saadan kõigile osalenutele. 
Andres – Kõik spordiklubid ei ole linnas, on ka maal ja väikestes kohtades olevaid. Sellistes 
klubides paljudel aladel ei pruugi tulla grupid täis ja seetõttu ei saa toetust ka alates 
5.kategooria treenerid. Sellises olukorras pole motivatsiooni treeninggruppe jätkata. 
Norman – Siin tulebki see paindlikkuse teema, millest eelnevalt rääkisin, peaks olema 
eristatud vastavalt rahva arvule, hajaasustus.  
Janar – Samuti on alade kaupa suur erisus. Peaks üle vaatama toetused ka eriala lõikes.  
Andres – Hoida ka lapsi keeruline sellises olukorras, kus väikses kohas on palju võimalusi.  



 
Norman – Me saame aru, et on erinevaid takistusi, tuleks teha suuremad ajurünnakuid, 
kogunemisi, kõik kirja panna ja mõeldagi sellele, mida reaalselt muuta saaks, millised 
eesmärgid on täidetavad. 
Janar – Koroona ajal oli väga hästi töötav laste spordilaagrite toetus, mida riik rahastas. 
Lapsed said praktiliselt tasuta spordilaagris osaleda, kui klubi korraldas. Selle võiks mingil 
määral taastada. Hädavajalik teemas, kuidas hoida noort spordi juures. Spordilaager on suur 
rosin klubile ja lapsele, millega last motiveerida ja trennis hoida. Päevahind on nii kalliks 
läinud tänasle päeval ja see on lapsevanema rahakotile suur löök. Eriti, kui on mitu last 
peres. Laagritoetus peaks olema suurem. Klubil ja ka juhendajal on palju kulusid laagritega 
seoses (kutsetunnistused, koolitused jne). Igal juhul see projekt tõi palju lapsi laagrisse.  
 
Juhataja: Maarja Tammai /allkiri digitaalne/  
Protokollija: Kaisa Kirikal /allkiri digitaalne/ 


